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  Blazena Westerlund, ledamot 
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  Pia Sundqvist 

 

 

 

 
  

                                                      
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm  
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-

berg och ledamoten Blazena Westerlund. Justering sker onsdag 16 maj. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 10 april 2012 anmäldes. 

 
§ 3 Dagens gäst: Förvaltningens kommunikationsstrateg Marie Khoury  

Kommunikationsstrateg Marie Khoury berättade om förvaltningens 

kommunikationsarbete ur ett tillgänglighetsperspektiv. Redovisningen 

fokuserade framför allt på den information som ges på stadens hemsida, 

och hur man även kan få den uppläst med hjälp av talsyntes.  

 

När det gäller annonserna i Mitt i Söderort och informationsbladet Det 

händer i Farsta strävar förvaltningen efter att hålla meningarna korta och 

undvika krångliga ord. Det är också viktigt att läsaren lätt förstår det större 

sammanhanget och till vem informationen riktar sig. 

 

Blazena Westerlund påpekade att bilder kan upplevas som störande. Marie 

berättade då att man kan stänga av bilderna på hemsidan om man bara vill 

läsa texten. 

 

Rådet tackade Marie för en intressant presentation. 

 
§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 24 maj 2012 

Ärende nr 3: Promenadväg längs Magelungen i Fagersjö 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 4: Farstaområdets äldsta historia 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 9: Förlängning av avtal med Carema Orkidén AB om driften av 

Farsta strands gruppbostäder 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Förlängning av avtal med Sköndals LSS AB om driften av 

Sköndals gruppbostäder 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 13: Tertialrapport 1 2012 

Blazena Westerlund tyckte att det nya arbetssättet vid Farsta gruppbostäder 

som presenteras på sidan 38 är genialiskt. Istället för att en stödperson 

ansvarar för en hyresgästs alla frågor delas personalen in i olika ansvars-

grupper utifrån förmåga och kompetens. På så sätt får alla hyresgäster nytta 

av den spetskompetens som finns. 
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Blazena önskade att nämnden formulerar motsvarande mål inom området 

funktionsnedsättning som finns för äldreomsorgen på sidan 58: ”Äldre har 

tillgång till ett varierat utbud av aktiviteter”. Avdelningschef Per-Ove 

Mattsson svarade att den sortens öppna (inte biståndsbedömda) aktiviteter 

inte finns inom området funktionsnedsättning – här ansvarar istället 

boendena för att det anordnas aktiviteter av olika slag. 

 

Ärende nr 14: Stadsrevisionens årsrappport 2011 om Farsta stadsdelsnämnd 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 16: Förslag om detaljplan för Storö 24 med flera fastigheter i 

Farsta centrum 

Rådet ansåg att det är bra att det etableras en stor livsmedelsbutik på den 

föreslagna platsen. Ebba Lundgren anmälde en avvikande mening: Butiken 

borde anläggas närmare busstationen och tunnelbanan, för att undvika ökad 

biltrafik i området. 

 

Ärende nr 17: Förslag om detaljplan för fastigheten Sandö 55 i Farsta 

Rådet undrade för vilken grupp de sex föreslagna lägenheterna är avsedda. 

Per-Ove Mattsson svarade att förvaltningen inte har fått information om 

det än. 

 

Ärende nr 21: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut 

enligt socialtjänstlagen – kvartal 1 2012 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 21: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut enligt 

lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade – kvartal 1 2012 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 23: Stadsrevisionens årsredogörelse 2011 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 24: Stadsrevisionens revisionsplan 2012 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 25: Stadsbyggnadsstrategi Tyngdpunkt Farsta 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 27: Verksamhetsberättelse Personligt ombud 2011 

På fråga från Ebba Lundgren om det är tillräckligt med ett (1) ombud i 

Farsta svarade Per-Ove Mattsson ja. 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Per-Ove Mattsson berättade att förvaltningen troligen kommer att kunna 

erbjuda sommarjobb till fem ungdomar med funktionsnedsättning i år, jämfört 
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med bara en ungdom förra året. Rådet tyckte att detta var en mycket positiv och 

glädjande utveckling. 

 

Balanslistan över rådets utestående och pågående frågor uppdaterades – se 

bilaga. Idag har rådets arbetsgrupp inventerat receptionen och förvaltningens 

lokaler på plan 12. Gruppen kunde bland annat konstatera att övriga 

handikapptoaletter är tillräckligt höga. Per-Ove förbereder ett besök för hela 

rådet på Edö vård- och omsorgsboende efter sommaren.  

 

När det gäller besöket på fritidsgården Morris i Hökarängen utreder 

stadsbyggnadskontoret just nu om det alls går att installera en hiss eftersom 

lokalen är k-märkt. På uppmaning från rådet lovade Per-Ove undersöka hur 

verksamheten för ungdomar med funktionsnedsättning kan bedrivas utan att det 

finns en hiss. 

 

Per-Ove berättade att ett möte med fastighetsägaren Atrium Ljungberg nu tycks 

vara nära förestående. Eventuellt finns även ett förslag på tidpunkt. Per-Ove 

återkommer med besked.  

 
§ 6 Övriga frågor  

När det gäller tillgängligheten i Farsta Centrum kunde ordföranden 

konstatera att de blindskriftskyltar som informerar om toaletterna sitter så 

högt upp på väggen att hon knappt når upp till dem. Den och andra frågor 

får tas upp vid mötet med Atrium. 

 

En ny folder som presenterar rådet kommer att diskuteras vidare i höst, när 

den vakanta platsen efter Filip Burman förhoppningsvis är tillsatt. Kerstin 

Järneberg är med i HSO:s nomineringsgrupp, som har sin nästa träff på 

onsdag. Eventuellt har gruppen fått in en nominering till det mötet. 

 

Kerstin Järneberg och Lars Jonsson har deltagit i varsitt seminarium om 

stadens funktionshinderpolitiska mål. Totalt deltog omkring 120 personer. 

Lars och Kerstin tyckte att seminarierna var innehållsrika och bra. Bland 

annat medverkade Södermalms förvaltningschef Anders Carstorp och 

berättade om det breda arbete som bedrivs för att göra hela förvaltningen 

delaktig i dessa frågor. Per-Ove lovade att titta närmare på hur man arbetar 

på Södermalm. 

 
§ 7 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 4 juni 2012 kl 15.00-16.30, med 

förmöte kl 14.15. 

 
§ 8 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


